
Zápis z členské schůze klubu chovatelů hrubosrstých a maďarských ohařů 

 
Členská schůze klubu se konala v sobotu 5. 3. 2004 od 9,00 hodin v Ostrovačicích  u Brna, 

v restauraci „U Nedbálků“ – Jihomoravský kraj. 

Přítomno bylo 56 členů klubu. Schůzi zahájil a řídil místopředseda předseda klubu  pan Jiří 

Havlík. 

 

 

Program schůze 

 

1) Zahájení  

2) Volba zapisovatele, mandátové a návrhové komise 

3) Zprávy o činnosti za rok 2004 a kontrola plnění usnesení z minulých členských schůzí 

a návrh činnosti na rok 2005 včetně návrhu rozpočtu (zprávy: předsedy klubu, poradce 

chovu, jednatele, matrikářky, ekonoma, výcvikáře, předsedy dozorčí rady)  

4) Zpráva mandátové komise 

5) Diskuse 

6) Přestávka 

7) Zpráva návrhové komise – návrh usnesení 

8) Závěr 

 

 

Po zahájení schůze, byli členové klubu seznámeni s úmrtím čestného člena a zakladatele  

klubu MVDr. J. Michálka a uctili jeho památku minutou ticha. 

Následně byla provedena volba zapisovatele – B. Staňková a volby komisí návrhová 

komise - Pavka, D. Trnka, Gajdová,  mandátová – Sedláková, Navrátilová, Zachovalová.  

Předsednictvo klubu seznámilo členy s odstoupením matrikářky klubu P. Bergrové 

z funkce z rodinných důvodů.  

Jednotliví funkcionáři klubu pak přednesli roční zprávy o činnosti klubu svých úseků, 

v rámci kterých někteří uvedli i plán činnosti na letošní rok. Za odstupující matrikářku  

P. Bergrou, která nebyla přítomna,  přednesl zprávu jednatel klubu M. Škdlík. 

Následovala diskuse. 

 

 

Průběh a obsah diskuse 
 

- J. Navrátil - se v diskusi se vrátil k poháru M. Michálka, zdůraznil práci mysliveckého 

sdružení Čelákovice, a vyjádřil přání tomuto sdružení za jeho organizační práci 

písemně poděkovat.  

 

- P. Horák – vznesl dotaz o podmínkách chovnosti. Je možné u psů uznat 3x konané 

stejné podzimní zkoušky? Dle sdělení poradce chovu ano.  

 

- Z. Staněk , Malinka – vyjádřili požadavek u chovných psů zveřejňovat ve zpravodaji 

informace o vykonaných zkouškách a o rodičích. Jmenný seznam nestačí. 

 

- D. Trnka- vyjádřil názor, že je to moc pracné. 

 

- Hasta -  vyjádřil požadavek uvádět tyto informace pouze u nově uchovněných psů. 

 



Proběhlo hlasování, tento požadavek byl většinou schválen. 

 

 

- V. Resner vyjádřil požadavek pro jednotlivá plemena klubu (nebo skupiny) zvlášť 

chovné poradce.  

 

- M. Šafařík – vyjádřil, že dosavadní systém funguje. 

 

- Hasta – podpořil požadavek p. Resnera. 

 

- J. Navrátil – z důvodu nedostatku splnění odborných kritérií pro tyto funkce nelze                

požadavku vyhovět. Dosavadní  poradce chovu pracuje dobře. 

 

- P. Navrátil – požádal o hlasování o důvěře. 

 

Funkcionáři klubu bylo doporučeno nechat  stávající stav (jeden poradce chovu) do konce 

funkčního období (březen 2006). 

Dále byli  členové klubu informování o připomínkách klubu k novelizaci zkušebních řádům 

ohařů. Připomínky byly vzneseny ohledně podmínek společného honu (přebíhání psů) a 

podmínek nahánění zvěře. 

 

 

 

Usnesení z členské schůze KCHHMO, konané dne 5.3. 2005 v Ostrovačicích  u Brna, 

v restauraci „U Nedbálků“ – Jihomoravský kraj. 

 

 

1) Členská schůze schvaluje: 

 

- zapisovatele členské schůze – B. Staňková 

- složení mandátové komise: Sedláková, Navrátilová, Zachovalová 

- zprávu mandátové komise o počtu přítomných 56 členů 

- složení návrhové komise : Pavka, D. Trnka, Gajdová, 

- program schůze 

- návrh rozpočtu klubu na rok 2005  

- uspořádání V. klubové výstavy při oblastní výstavě v Buchlovicích dne 10.9. 2005 

 

 

2) Členské schůze bere na vědomí: 

 

- zprávu předsedy klubu p. Vladimíra Černého 

- zprávu jednatele a zprávu matrikářky (v zastoupení) M. Škrdlíka 

- konání členské schůze v roce 2006 ve Strakonicích dne 4.3. 2006 

- zprávu výcvikáře  M. Šafaříka 

- zprávu poradce chovu P. Navrátila  

- zprávu p. Hrbka o průběhu příprav memoriálu Jaroslava Svobody, který se bude konat 

17. – 18.9. 2005  v Pelhřimově 

- udělení stříbrného a bronzového vůdcovského odznaku p. Z. Staňkovi 

- zprávu ekonoma A. Spěváka o hospodaření za rok 2004 

- zprávu předsedy dozorčí rady v zastoupení p. Šafáříka 



- kooptaci p. Zuzany Sedlákové do funkce matrikářky klubu 

- konání speciální výstavy klubu v rámci MVP v Litoměřicích dne 22.5. 2005 

 

 

3) Členská schůze ukládá: 

 

- výboru klubu zveřejnit číslo účtu pro zjednodušení platebního styku – ve zpravodaji 

2006. 

- výboru klubu aktualizovat seznam platících členů 

- P. Šafáříkovi napsat děkovný dopis MS Čelákovice za uspořádání PJM v roce 2004. 

- poradci chovu zveřejňovat ve zpravodaji chovné karty nově uchovněných psů a 

aktualizovat úhyn, export a import chovných psů 

 

 

Proběhlo hlasování o přijetí tohoto usnesení, usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

Schůzi zakončil předseda klubu pan Vladimír Černý 

 

 

 

 

v Ostrovačicích  u Brna, v restauraci „U Nedbálků“ dne 5.3. 2005 

 

 

 

 

 

Průběh členské schůze zapsala:  Blanka Staňková, členka klubu 

 

 

 


